
Dagsorden til bestyrelsesmøde i DKeF, 
den 9. oktober kl. 10 – 16 i Nyborg  

 

 

Deltagere:  

Marita Geinitz, Marianne Jensen, Niklas L. Rejnstrup, Svend Jørgensen, Michael Zimmermann 

Helene H. Jensen, Thomas Jensen 

 

DKeF: Katja Bødtger 

 

Dagsordenspunkt Referat Opfølgning 

Hvem –  

Hvornår 

Pkt. 1. Nyt fra Formanden 

Marita Geinitz 

-Love til Årsmødet (2 bilag) 

Bestyrelsen drøftede alle ændringsforslag 

fra LOA. LOA får en skriftlig tilbagemel-

ding. 

 

§ 4. Klubberne kan selv rette inde på keg-

leportalen, hvis man er logget ind. Alle 

kan se listen, så vi vil gerne have, at klub-

berne selv giver besked til kontoret, hvis 

der sker ændringer i medlemsoplysninger 

og bestyrelsessammensætning. 

 

Vi vil gerne sikre os, at alle klubberne har 

husket at opdatere ud fra vejledningen, så 

denne sendes ud til klubberne. Vejlednin-

gen er allerede udarbejdet og kan findes 

på hjemmesiden under ”For klubber, ma-

nualer, kegleportalen”.  

 

§ 5. Der findes klubber der er med i flere 

idrætsgrene og det er ikke et krav, at der 

skal være instruktion før indmeldelse. 

 

§ 7. Lov, amatør og ordensudvalg (LAOU) 

ændres konsekvent til Lov, orden- og 

amatørudvalget (LOA) i alt materiale fra 

DKeF fremover. 

 

”Kun medlemmer af klubber tilsluttet 

DKeF kan vælges til forbundets organer”: 

DKeF har ingen medlemmer, vi har klub-

ber. Det blev drøftet, hvad man får for et 

passivt medlemskab? Thomas har lavet et 

skriv med et forslag til medlemskab af en-

keltstående medlemskab. Dette ”skriv” 

skal derfor en tur omkring LOA og ses 

igennem, hvorefter det skal vedtages i be-

styrelsen. Når det er behandlet i LOA, skal 

det flettes ind i det resterende. Det åbner 

derefter op for enkeltmedlemskaber.  

Katja laver en 

skrivelse til 

LOA. Niklas og 

Katja følger 

op med Kurt 

mundtligt. 

 

 

 

 

 

Vejledningen 

sendes til 

klubberne. 

Katja laver et 

udkast. 

 

 

 

 

 

 

§ 7. LAOU 

ændres til 

LOA. 

 

 

Thomas har 

lavet et skriv 

om medlem-

skaber der 

skal skrivers 

ind under § 7. 

Dette er efter-

følgende gæl-

dende. Tho-

mas laver et 

revideret for-

slag og sender 

til Katja. 

 



Herefter indsættes det, at prisen på et 

medlemskab reguleres, fastsættes og ved-

tages på årsmødet.  

 

Bestyrelsen havde en drøftelse af hvad 

definitionen er på en aktiv og en passiv 

klub? Passive klubber findes ikke. Enten er 

man medlem af DKeF eller også er man 

ikke. Der skal indføres en reference til 

Code of Conduct. 

 

Kommentar til udvalgenes referater. Be-

styrelsen ønsker ikke at skrive en eksakt 

dato, men henviser til code of conducts 

tidsfrist. Så er der kun et sted vi skal rette 

det og det er i Code of conduct.  

 

§9. 

Vi tilslutter os LOAs ændringer i § 9. 

 

§ 10.  

Bestyrelsen er enig i tilretningen. 

 

§ 12. 

Bestyrelsen drøftede ændringsforslaget 

men mener ikke, at vi skal foretage de fo-

reslåede ændringer. I tilfælde af at et be-

styrelsesmedlem af en eller anden årsag 

stopper, suppleres op med en fra bestyrel-

sen.  

 

§.13. 

Bestyrelsen er enig i de første 2 forslag.  

Hvornår er vi beslutningsdygtige? Besty-

relsen har meldt en retningslinje ud til tur-

neringsudvalget om at der skal være fler-

tal på møderne og derfor må vi selv følge 

den retningslinje. Det betyder, at besty-

relsen er beslutningsdygtige ved et flertal. 

 

Bestyrelsen var enige i de to sidste kom-

mentarer fra LOA.  

 

§ 14. Bestyrelsen er ikke enig i at det skal 

forenkles, da det skal vise, hvad det er vi 

arbejder med. Vi fastholder at arbejdet 

skal synliggøres. Bestyrelsen vil gerne 

være med til at se på forretningsordenen.  

 

Forretningsordenen oplister bestyrelsens 

arbejdsopgaver, hvorfor indholdet fra §14 

indflettes herind.  

 

§15. Enig 

 

 

 

 

 

Niklas og Ka-

tja overlevere 

til Kurt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Der skal være 

flertal når der 

besluttes no-

get. 

 

 

 

 

 

 

 

Indholdet flyt-

tes til forret-

ningsordenen 

hvilke opdate-

res på week-

endmødet i 

januar. 

 

 

 

 

 



§17. Enig i at afsnit 5 slettes.  

 

§18. Bestyrelsen forslår ændring i stk. 2, 

der deles op i to formuleringer: 

 

1. Forandringer i disse love kan kun ske 

på et årsmøde med de fremmødte stem-

mer. 

2. Forandringer i de øvrige bestemmelser 

sker med simpelt flertal. 

 

§19. Bestyrelsen er enige. 

 

§16. Vi skal høre Finn Hyldmar om han 

har noget på skrift fra klubberne. 

Unionerne har intet med DKeF at gøre og 

er ikke at betegne som en kreds, medmin-

dre de meddeler det til kontoret. 

 

§11 Stk.  

Stk. D: Der skal slettes fra- ”og fremlæg-

ger aktuel balance for indeværende år” 

 

Stk. H. indskriv: Vedtagelse af kontingent 

for det følgende år ”både for klubber og 

enkeltstående medlemmer” 

  

Det skal fremgå af forretningsordenen 

hvilke arbejdsopgaver Finn og Katja har 

(sekretær)  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja spørger 

Finn H. 

Svend spørger 

på Fyn.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja indsæt-

ter i forret-

ningsordenen 

Pkt. 2. Næstformand og 

kassér Niklas Rejnstrup 

-Opfølgning økonomi 

-Hjælp til økonomi 

-Budget 2023 

-Sharepoint / LOA. 

-Ansøgning (1 bilag) 

Kort briefing fra DIF økonomimøde: 

- DIF arbejder på at man kan blive 

grønt forbund. 

- DIF arbejder på digitaliseringsom-

rådet og vil gerne i kontakt med 

alle forbund.   

- Børnetræneruddannelse og unge-

satsning. 

 

 

Niklas præsenterede og gennemgik Bud-

get 2023: 

 

Satser:  

Niklas foreslår at sætte pensionisternes 

sats op til 40 kr. Satsen oplyses på års-

mødet.  

 

 

Udgifter:  

Godtgørelser til formand, næstformand og 

øvrige bestyrelse hæves symbolsk. Be-

grundelsen er at der bliver ydet en stor 

indsats generelt. 

 

Katja kontak-

ter DIF mhp. 

snak om digi-

talisering. 

Møde planlagt 

til 25.10.22 

 

Marianne 

overvejer om 

noget skal 

fremlægges 

for ungdoms-

udvalget. 

 

Niklas går i di-

alog med Ger-

hard om sat-

ser. 

 

 

Bestyrelsen 

bakkede op 

om forslagene 

omkring godt-

gørelser. 



Præmier: Der deles op i officielt og uoffici-

elt. Officielt er de steder, hvor der udleve-

res en DIF-medalje. 

 

TU spørger om, hvad der er rimeligt at 

give til erindringsgaver til de lokale me-

sterskaber: Ungdommen skal bibeholde 

deres pokal, så det er mesterrækken, old 

og seniorer der tales om. 

 

Bestyrelsen havde en forventning om at 

TU ville komme med et forslag til et beløb, 

som bestyrelsen kunne tage stilling til.  

Som udgangspunkt vil bestyrelsen altid 

gerne have en indstilling fra TU, men det 

kunne være et beløb omkring 250 kr. 

 

Stigning i tipsmidlerne på 6% betyder, at 

vi får en stigning i vores grund-støtte og 

strategistøtte. 

  

Vi bruger ikke vores penge i sporarbejdet 

hurtigt nok, så vi skal sørge for at priori-

tere midlerne på at tiltrække nye medlem-

mer og ikke være så bange for at afprøve 

nye tiltag.  

 

Bestyrelsen drøftede at stille en internet-

adgang til rådighed for udvalgte, fx sekre-

tær. Samtidig drøftede man inventarlisten 

og udvalgets PC- alder.  

 

 

TU skulle undersøge hvad en ny projektor 

koster. TU er ikke vendt tilbage, men vi er 

nødt til at sætte penge af til det. Niklas 

køber en nu, da den skal bruges til lands-

kampen. 

 

DIF-forsikringer. Vi er forsikret gennem 

fællesforsikring i DIF og så har vi vores 

egen forsikring i Top Danmark.   

 

 

Lokale mesterskaber. 

Der er sammenhæng mellem budget og 

handlingsplaner. Det er vigtigt at hand-

lingsplanerne er opdateret.  

 

Niklas betoner, at der er sat lidt ekstra af 

til markedsføring, fordi vi gerne vil priori-

tere at synliggøre vores sport.  

 

 

 

 

 

Michael ven-

der tilbage til 

TU og spørger 

om beløbs-

grænsen, men 

bestyrelsen 

foreslår om-

kring 250 kr.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja og Mari-

anne tager 

det til overve-

jelse. 

 

 

Inventarlisten 

skal opdateres 

og drøftes til 

weekendmø-

det i januar. 

 

Niklas køber 

en projektor. 

 

 

 

 

Katja følger 

op på den kol-

lektive forsik-

ring i DIF.  

 

Handlingspla-

ner skal være 

opdateret.  

Katja giver 

udvalgene be-

sked når det 

er muligt. 

 

 

 

 



Ungdom vil gerne have stævne med efter-

følgende besøg i svømmehal. Vi kan ved-

tage deres idé om svømmehal på betin-

gelse af, at der er en forhåndstilkendegi-

velse og opbakning fra deltagerne.  

 

Breddestævnet: Navnet breddestævne 

ændres til familiestævne til 2023. Budget-

tet sættes en smule op, så der er mulig-

hed for at lave reklame og gøre stævnet 

mere spændende.  

 

Drøftelse af Classic VM-budget.  

Der bliver bedt om forhøjet budget pga. 

bespisning. Man ”plejer” at få betalt en 

gang aftensmad på restaurant på turen. 

Bestyrelsen drøftede om man i stedet for 

dette, skulle give diætpenge pr dag og 

ikke et tilskud til bespisning. Kan vi yde 

diætpenge og lade bespisning frafalde? 

Niklas kontakter Lindy for at få tilsendt et 

detaljeret budget, så vi kan tage stilling 

herudfra. 

 

Posten omkring tandem er taget væk, da 

det ikke er blevet afholdt længe og det 

ikke er smart at det fremgår, når det al-

drig bliver afholdt.  

 

Screm er selvfinansierende. DKeF har 

hverken indtægter eller udgifter. Og kun 

hvis vi modtager en officiel invitation via 

ninepin@kegler.dk  

 

Åbent Hus budgettet sættes op, hvis der 

fx inkluderes noget synlighed. 

 

Generelt er der ros til, at mange udvalg i 

år har forholdt sig til budgettet. Fremover 

skal vi øve os på at få præciseret budget-

tet, så det bliver mere detaljeret. 

 

Niklas fremlagde planen fra LOA om hjem-

meside og Sharepoint. Katja og Niklas har 

møde med LOA tirsdag den 11. oktober. 

 

Ansøgning (bilag 1) fra Fredericia Ungdom 

Kegleklub. Marianne forlod lokalet under 

dette punkt. 

 

Bestyrelsen drøftede forslaget og der var 

enighed om at imødekomme ansøgningen 

med det fuldt ansøgte beløb.  

 

Niklas taler 

med Jesper. 

 

 

 

 

Navnet bred-

destævner 

ændres frem-

over til fami-

liestævne. 

 

Niklas kontak-

ter Classic ud-

valget for at 

få tilsendt et 

detaljeret 

budget. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Forslag fra 

Thomas og 

Youtuber drøf-

tes på kom-

mende besty-

relsesmøde. 

 

 

Bestyrelsen 

bakker op om 

forslaget fra 

LOA. 

 

 

 

 

Bestyrelsen 

bakker op om 

forslaget. 

 

 

mailto:ninepin@kegler.dk


Landskamp – Niklas spørger om der før er 

blevet givet kørselstilskud til spillere der 

skal spille landskamp? Det er der! Det står 

beskrevet i handlingsplanerne, at der op-

fordres til samkørsels plan for spillere og 

dommere. Spillere, dommere og officielle 

deltagere udfylder DKeF 

kørselsgodtgørelse. 

  

 

Bestyrelsen 

henholder os 

til handlings-

planen.  

Pkt. 3. Næstformand Mari-

anne Jensen 

-Evaluering af Åbent Hus 

-Tag en ven med til kegler 

-Abonnement QR-kode 

Marianne fortalte kort om evalueringen af 

Åbent Hus. Vi er nødt til at have Åbent 

Hus med på årsmødet igen i 2023. Vi vil 

gerne arbejde med nye tiltag der skal 

skabe liv og initiativ i klubberne. Arbejds-

gruppen mødes og snakker evaluering og 

nye initiativer.  

 

Hvordan får vi mere generelt sendt udvik-

lingstiltagene i sporarbejdet ud til klub-

berne – er det nok bare at sende det til 

formanden?  

 

Vi vil gerne samle arbejdsgrupperne til et 

fysisk møde, for at få lidt mere udvikling 

ind i sporarbejdet.  

 

Tag en ven med til kegle – PDF sendes ud 

samt lægges på hjemmesiden så alle kan 

downloade dem. Vi skal have trykt en 

større bunke, så vi altid kan have dem i 

tasken. 

 

QR-koden skal overdrages til DKeF, så det 

ikke er Jens der har abonnementet, men 

DKeF. 

 

Niklas spørger om det er et dansk firma vi 

har købt QR koden hos, som vi kan lave 

aftale med? 

Katja noterer 

at Åbent Hus 

skal med på 

årsmøde 

2023. 

 

 

 

Marianne og 

Katja samler 

op. 

 

 

Katja og Mari-

anne er tov-

holdere. 

 

Katja indhen-

ter pris. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja følger 

op. 

Pkt. 4. Thomas Jensen 

-Breddestævne 

-Instruktørmateriale 

-Facebook 

Thomas fortalte om international lederud-

dannelse NILE. Det var tre gode dage, 

men Thomas blev ikke udvalgt pga. alder. 

 

Breddestævnet: Der er bestilt medaljer 

uden årstal, så vi kan genbruge. Der er 

præmier og de 3 bedste plus timepræ-

mier. Der er 4 kategorier: Uden licens, se-

niorerne samt drenge og piger med store 

og små kugler. Thomas laver et opslag på 

FB der målrettes de 4 byer. Thomas sør-

ger for startlister til alle 4 steder og så er 

der en kontaktperson på hvert spillested.  

 

 

 

 

 

Thomas sør-

ger for startli-

ster mv. 

 

Thomas udde-

legerer om 

nødvendigt. 

 

 

 



Instruktøruddannelse. Der er taget initia-

tiv til et møde, så instruktørmaterialet 

lægges ind under mentoruddannelsen. 

 

Thomas og Katja mødes og lægger plan 

for ekstern kommunikation samt facebook 

content.  

 

Thomas arbejder på en aftale med Fitness 

World hvor vores medlemmer får 25% ra-

bat.  

 

Thomas sendte dokument ud om årets 

klub. Emnet behandles på kommende be-

styrelsesmøde den 22. oktober. 

 

Thomas har også sendt bilag om medlem-

skab under DKeF. Dokumentet er behand-

let under punkt 2.  

 

Thomas har haft kontakt til Grøndalscen-

teret om streaming. De afviser, at give os 

mulighed for det. Thomas har nu skrevet 

til Københavns kommune.  

 

Streaming af landskamp er på plads. 

 

Marianne og 

Thomas mø-

des. 

 

Thomas og 

Katja mødes. 

 

 

 

 

 

 

Punktet skub-

bes til den 22. 

oktober. 

 

 

 

 

 

Thomas af-

venter en til-

bagemelding. 

Pkt. 5. Svend Jørgensen 

-Classic dommerkursus 

-Landskamp d. 5. nov. 

Svend vil gerne afholde Classic kursus og 

har sendt forespørgsel til den internatio-

nale organisation for Classic og spurgt om 

regler for Classic til et kommende dom-

merkursus. Svend har ikke hørt noget.  

 

Landskamp den 5. november. Presse an-

svarlig dækker over at slå resultater op på 

facebook løbende. Fortælle lidt om resul-

tater og tage billeder mv.   

 

Helene lovede 

at følge op. 

 

 

 

 

Thomas bliver 

presseansvar-

lig til lands-

kampen. 

Pkt. 6. Michael Zimmerman 

-Opfølgning på sag med TU 

-Konkurrencearbejdsgruppe 

Erindringspræmier er behandlet under 

punkt 2. 

 

TU har sendt et forslag om ændringer på 

kegleportalen. Katja er i gang med at un-

dersøge priser, så punktet behandles på 

et kommende møde når vi har priser. 

 

Licenser på henholdsvis Bohle og Classic. 

Det blev drøftet på sidste bestyrelsesmøde 

at vi gerne ville have to licenser, så der er 

en licens for hver (bohle/classic). Turne-

ringsudvalget vil gerne have, at det skal 

med på årsmødet. Problemet er når man 

er medlem i en og samme klub. Der er in-

gen udfordringer ift. DIF, da licenser er et 

 

 

 

Katja følger 

op. 

 

 

 

Der skal ori-

enteres om 

forslaget på 

årsmødet. 

  

 

 

 

 



forbundsanliggende og ikke vedrører et di-

rekte medlemskab af en forening. Der skal 

orienteres om licenser på årsmødet, men 

der skal ikke stemmes om det. 

 

Når TU vil lave en ændring i spilleregler, 

skal bestyrelsen orienteres, ikke godkende 

det.  

 

Da man dannede den nye organisation, 

blev det besluttet, at vi ikke ville ændre 

markant i noget. De 2 år er nu gået og 

derfor er det helt i orden, at TU foretager 

ændringer.  

 

Konkurrencearbejdsgruppen har frem-

sendt forslag til TU og afholdt møde med 

dem. TU har givet en tilbagemelding og 

det var ikke så imødekommende som hå-

bet. Konkurrencegruppen kunne godt 

have ønsket sig, at der kunne afprøves 

noget mere. TU ville fx gerne vide, hvilken 

serie det er, man skal spille 3 mands hold, 

men denne beslutning var egentlig en be-

slutning konkurrencegruppen og TU kunne 

have taget i fællesskab.  

 

Bestyrelsen foreslår, det skal udbydes i 

alle serier. Dvs. at der kan spilles 3 

mandshold i alle serierækker indenfor 

Bohle (ikke seniorer). 

 

Konkurrencearbejdsgruppen kan fint gå 

videre med at lave stævner og idéudvikle 

på stævneformer fremover.  

 

Michael orienterede om en påtale fra Ena 

omkring udtagelse af åres spiller.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Michael giver 

TU besked. 

 

 

 

 

Katja oriente-

rer konkur-

rencearbejds-

gruppen og  

 

 

 

 

 

 

 

 

Michael orien-

terer TU. 

 

 

 

Katja følger 

op. 

 

 

Bestyrelsen 

tager dette til 

efterretning. 

Pkt. 7. Helene H. Jensen 

-Banekontrolrapporter og op-

følgning på ny procedure 

Den nye procedure virker og de kontrolle-

rede banekontrolrapporter ligger på hjem-

mesiden opdateret.  

 

De tekniske bestemmelser tages med på 

næste møde.  

 

 

 

 

Katja følger 

op.  

Pkt. 8. Konsulent Katja 

Bødtger 

-Klubudvikling 

-Roadshow 

Roadshow: 

Niklas og Thomas, Nyborg 17.30 (SKK) 

Michael og Helene, Lyngby den 21 eller 

28. november. 

Gørlev – Niklas og Michael sender dato til 

Katja. 

Marita/Marianne tager Als. Katja kontakter 

klubberne.  

 

 

Katja kordine-

rer. 

 

Niklas og Mi-

chael sender 

dato for Gør-

lev 



Pkt. 9. Næste møde 

-Kommende møder 

Den 22. oktober 2022 kl. 10 – 16, Teams. 

Mødet i december er fysisk og Bo Over-

gaard fra DIF er med på mødet.  

Weekendmødet i januar er fysisk og kun 

for bestyrelsen.  

 

Møde med udvalg er først til juni. 

Weekend-

møde i ja-

nuar: Niklas 

booker Scan-

dic og Svend 

aflyser i Ny-

borg. 

Pkt. 10. Eventuelt Ingenting til eventuelt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Bilag til punkt 2: Budget 2023. 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 
 

 

 

 

 


